
Z  Á  P  I  S 
z 8. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAVI 

 ze dne 19. února 2020 od 18:00 hodin 

 ve velké zasedací místnosti budovy čp. 1/I na náměstí Republiky 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 

                 Celkem bylo přítomno 20 členů zastupitelstva města. 

Omluveni: Ing. Martin Kákona 

Hosté: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ, Ing. Hana Petrů – pracovnice KT MěÚ, 

Ing. Martin Rybář, Soběslav, Z. Němec, BitEST, Kutná Hora 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání všech 

přítomných konstatoval, že je přítomno 19 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, a zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

Dále starosta města Ing. Jindřich Bláha upozornil přítomné členy ZM a občany, že je z jednání 

zastupitelstva města pořizován zvukový záznam, který bude následně zveřejněn na internetových 

stránkách města. Přenos jednání zastupitelstva je také vysílán on-line. 

Z důvodu pořízení hlasovacího a komunikačního systému předložil starosta města návrh, aby se pro řízení 

dnešního jednání využil hlasovací a komunikační systém, a to od jeho začátku před schválením nového 

jednacího řádu¨, a předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města souhlasí s používáním hlasovacího a komunikačního zařízení před schválením 

jednacího řádu zastupitelstva města. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 19 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; František 

Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; 

Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš 

Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat. 

Na jednání se dostavila paní L. Zbytovská. Přítomných členů ZM je 20. 

Starosta města seznámil členy ZM s návrhem programu dnešního jednání ZM a požádal tajemníka MěÚ 

Ing. Radka Brylla, aby seznámil přítomné s funkcemi a ovládáním hlasovacího a komunikačního systému 

pro řízení jednání zastupitelstva města. 

Tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll představil komunikační a hlasovací systém dodaný firmou BitEST, 

Kutná Hora, který zajišťuje prezenci přítomných členů ZM, řídí diskusi a hlasování k jednotlivým bodům. 

Rovněž zajišťuje pořizování zvukového záznamu. Dále seznámil přítomné se skutečností, že jednání je 

vysíláno on-line přenosem. 

K bodu 1.A  Zahájení  Program jednání 
Starosta města předložil návrh programu 8. zasedání zastupitelstva města. 

 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Zahájení 

2. Jednací řád ZM 

3. OZV č. 1/2020 o nočním klidu 

4. Změna zřizovací listiny MŠ Nerudova – dodatek č. 2 

5. Majetkové převody 

A: Prodej pozemků p. č. 144/23, 144/24 a 144/25 v k. ú. Vesce 

B: Prodej pozemků p. č. 1830/29 a 1830/30 v k. ú. Soběslav  

C: Spolufinancování pořízení dopravního automobilu pro SDH Soběslav  

6. Program rozvoje města na období 2020-2023  
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7. Různé 

Bez diskuse. 

 

Pořadové číslo hlasování: 1 

Hlasování o navrženém programu jednání ZM: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  20 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  20 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Mgr. Milan Dančišin Mgr. Vladimír Drachovský 

František Dukát Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička Ludmila Zbytovská 

 

K bodu 1.B  Zahájení  Návrhová komise 
Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města MUDr. Jan Vodička, František Dukát, 

Mgr. Vladimír Drachovský. 

 

Pořadové číslo hlasování: 2 

Hlasování o složení návrhové komise: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  17 

Proti:  0 

Zdrželi se:  3 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  20 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Mgr. Milan Dančišin Jaroslav Himpan 

Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner 

Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd 

Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

Ludmila Zbytovská    

 

Zdrželi se: 

Mgr. Vladimír Drachovský František Dukát MUDr. Jan Vodička  

 

K bodu 1.C  Zahájení  Ověřovatelé  
Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy zastupitelstva 

města Miloše Šimka, Ludmilu Zbytovskou. 

Pořadové číslo hlasování: 3 

Hlasování o složení ověřovatelů: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  18 

Proti:  0 

Zdrželi se:  2 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  20 
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Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Mgr. Milan Dančišin Mgr. Vladimír Drachovský 

František Dukát Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Michal Turek 

Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička   

 

Zdrželi se: 

Miloš Šimek Ludmila Zbytovská   

Zápis ze 7. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili svým 

podpisem. 

Zápis z dnešního jednání provede pracovnice MěÚ paní Bc. Lucie Nečasová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu jednání 

uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu. 

 

K bodu 2 - Jednací řád ZM 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Přílohy: 

 Návrh jednacího řádu zastupitelstva města Soběslavi vč. jeho úprav 

 Pravidla pro používání čipových karet v rámci konferenčního systému 

Z důvodu zavedení hlasovacího a konferenčního systému řízení jednání ZM předložen návrh nového 

jednacího řádu zastupitelstva města včetně pravidel pro používání čipových karet. Předložený návrh ruší 

dosud platný jednací řád z 29. 6. 2016 a je platný okamžikem schválení. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma – podal protinávrh na úpravu Jednacího řádu Zastupitelstva města Soběslavi v následujícím 

znění: 

7.11 V průběhu rozpravy se mohou k projednávaným bodům vyjadřovat též předsedové ostatních výborů 

a komisí a občané. 

7.12 Občanem se pro účely tohoto jednacího řádu rozumí osoba, která má v souladu s § 16 odst. 2 a 17 

zákona o obcích právo vyjadřovat na zasedání Zastupitelstva svá stanoviska, tj. 

a) osoba starší 18 let, státní občan České republiky, který je v obci přihlášen k trvalému pobytu (prokazuje 

se občanským průkazem) nebo 

b) osoba starší 18 let, cizí státní občan, který je v obci přihlášen k trvalému pobytu, avšak pouze za 

podmínky, stanoví-li tak mezinárodní smlouva, kterou je Česká republiky vázána a která byla vyhlášena 

(prokazuje se průkazem k trvalému pobytu) nebo 

c) osoba starší 18 let, která vlastní na území města nemovitost (prokazuje se výpisem z katastru 

nemovitostí ne starším než 3 měsíce nebo jiným relevantním dokumentem). 

7.13 Není-li osoba přihlášená do rozpravy občanem dle odst. 7.12, rozhodnou členové Zastupitelstva 

hlasováním o možnosti vystoupit na Zastupitelstvu. 

7.14 Požádá-li na zasedání zastupitelstva města o slovo člen vlády nebo jím určený zástupce, senátor, 

poslanec, nebo zástupce orgánů kraje, musí mu být uděleno. 

Původní body 7.13 až 7.16 se přečíslují. 

Článek 14.3 – nechat v původním znění tj. – podané návrhy a dotazy. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

Mgr. A. Krejčová, Ing. P. Král, L. Zbytovská, Ing. R. Bryll, Ing. J. Bláha, Mgr. Z. Kozlíček. 

 

Pořadové číslo hlasování: 4 

Hlasování o protinávrhu Ing. J. Klímy: 
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  7 

Proti:  9 

Zdrželi se:  3 

Nehlasovali:  1 

Přítomni:  20 
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Návrh nebyl schválen. 

Pro: 

Bc. Miloš Bučinský Mgr. Milan Dančišin František Dukát Jaroslav Himpan 

Ing. Petr Král Ing. Iveta Matějů Ludmila Zbytovská  

 

Proti: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Václav Nedvěd Miloš Šimek Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

 

Zdrželi se: 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Irena Molíková Mgr. Michal Pánek  

 

Nehlasovali: 

Ing. Jiří Klíma    

 

Starosta města předložil původní návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje jednací řád Zastupitelstva města Soběslavi dle předloženého návrhu. 

Pořadové číslo hlasování: 5 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  15 

Proti:  2 

Zdrželi se:  3 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  20 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Milan Dančišin Mgr. Vladimír Drachovský Jaroslav Himpan 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Mgr. Irena Molíková 

Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek Michal Turek 

Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička Ludmila Zbytovská  

 

Proti: 

Bc. Miloš Bučinský Ing. Jiří Klíma   

 

Zdrželi se: 

František Dukát Ing. Petr Král Ing. Iveta Matějů  

 

K bodu 3 - OZV č. 1/2020 o nočním klidu 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Návrh OZV č. 1/2020 o nočním klidu 

Předložen návrh obecně závazné vyhlášky města Soběslavi č. 1/2020 o nočním klidu, která vymezuje akce 

konané na území města Soběslavi, při kterých dochází ke zkrácení doby nočního klidu. Tato vyhláška ruší 

OZV č. 1/2019 o nočním klidu. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku města Soběslavi č. 1/2020 o nočním klidu 

v předloženém znění. 
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Pořadové číslo hlasování: 6 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  20 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  20 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Mgr. Milan Dančišin Mgr. Vladimír Drachovský 

František Dukát Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička Ludmila Zbytovská 

 

K bodu 4 – Změna zřizovací listiny MŠ Nerudova – dodatek č. 2 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Přílohy: 

 Návrh dodatku č. 2 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Města Soběslav 

 Úplné znění Zřizovací listiny ze dne 30. 3. 2005 ve znění Dodatku č. 1 a Dodatku č. 2 

V souvislosti s koupí budovy MŠ Nerudova ulice a souvisejících pozemků předložen návrh dodatku č. 2 

ke zřizovací listině ze dne 30. 3. 2005 příspěvkové organizace města Soběslav – MŠ Soběslav, Nerudova 

711. Návrh dodatku zřizovací listiny řeší změnu názvu a čísla popisného školky, rozšiřuje a upřesňuje 

rozsah doplňkové činnosti, její hospodaření a práva a povinnosti ke svěřenému majetku. Z důvodu 

neprovedení sloučení pozemků katastrálním úřadem, na kterých se MŠ nachází, informovala J. 

Křemenová o změně v článku 4 předloženého dodatku spočívající v doplnění pozemku p. č. 888/3 o 

výměře 334 m
2
 v k. ú. Soběslav, na kterém se nachází budova MŠ, a dále o doplnění odstavce 2.11 do 

článku 5 předloženého dodatku. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje dodatek č. 2 ke zřizovací listině ze dne 30. 3. 2005, ve znění pozdějších 

dodatků, příspěvkové organizace města Soběslavi – Mateřská škola Soběslav, Nerudova 711, 

v předloženém znění s doplněním předloženým paní Janou Křemenovou. 

Pořadové číslo hlasování: 7 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  20 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  20 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Mgr. Milan Dančišin Mgr. Vladimír Drachovský 

František Dukát Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička Ludmila Zbytovská 

 

K bodu 5 – Majetkové převody  

A: Prodej pozemků p. č. 144/23, 144/24 a 144/25 v k. ú. Vesce 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k prodeji pozemků v k. ú. Vesce 

Předložen návrh prodeje výše uvedených pozemků o celkové výměře 922 m
2
 za cenu 60 Kč/m

2
 dle 

znaleckého posudku. 
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Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků p. č. 144/23 o výměře 189 m
2
 Vítězslavu Matoušovi, 

Praha, p. č. 144/24 o výměře 369 m
2
 Renatě Juráskové, Vesce, a p. č. 144/25 o výměře 364 m

2
 Marcele 

Šťastné, Soběslav, vše v k. ú. Vesce, které jsou ve vlastnictví města, za cenu dle znaleckého posudku, tj. 60 

Kč/m
2
. 

Pořadové číslo hlasování: 8 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  20 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  20 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Mgr. Milan Dančišin Mgr. Vladimír Drachovský 

František Dukát Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička Ludmila Zbytovská 

 

B: Prodej pozemků p. č. 1830/29 a 1830/30 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k prodeji pozemků v lokalitě Na Brousku 

Předložen návrh prodeje pozemku p. č. 1830/29 o výměře 40 m
2 

v k. ú. Soběslav manželům Hynkovým, 

Soběslav, a pozemku p. č. 1830/30 o výměře 34 m
2 

v k. ú. Soběslav paní Renátě Pánkové, Klenovice. 

Navržená cena prodeje činí 290 Kč/m
2
. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 1830/29 o výměře 40 m
2
 v k. ú. Soběslav Naděždě 

Hynkové, Praha a Liboru Hynkovi, Soběslav, a p. č. 1830/30 o výměře 34 m
2
 Renátě Pánkové, 

Klenovice, za cenu 290 Kč/m
2
. 

Pořadové číslo hlasování: 9 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  20 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  20 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Mgr. Milan Dančišin Mgr. Vladimír Drachovský 

František Dukát Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička Ludmila Zbytovská 

 

C: Spolufinancování pořízení dopravního automobilu pro SDH Soběslav 

Předložila: Ing. Hana Petrů – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva ke spolufinancování pořízení nového dopravního automobilu pro Jednotku 

sboru dobrovolných hasičů města Soběslavi 
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Předmětem projektu je pořízení nového dopravního automobilu pro SDH Soběslav za cenu cca 900 tis. Kč. 

Město Soběslav má schválenou dotaci z programu Ministerstva vnitra, generálního ředitelství Hasičského 

záchranného sboru ČR, ve výši 450 tis. Kč. Podmínkou pro poskytnutí této dotace je schválení 

dofinancování nákupu automobilu z rozpočtu města na rok 2020. Zároveň město požádalo o další dotaci 

na nákup automobilu z dotačního programu Jihočeského kraje v maximální výši 300 tis. Kč (tato dotace 

zatím není schválena). 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města souhlasí s pořízením nového dopravního automobilu pro Jednotku sboru 

dobrovolných hasičů města Soběslavi. Rozdíl mezi pořizovací cenou vozidla a poskytnutou dotací bude 

hrazen ze schváleného rozpočtu města na rok 2020. 

Pořadové číslo hlasování: 10 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  20 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  20 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Mgr. Milan Dančišin Mgr. Vladimír Drachovský 

František Dukát Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička Ludmila Zbytovská 

 

K bodu 6 – Program rozvoje města na období 2020-2023 

Předložil: Ing. Martin Rybář, Soběslav 

Přílohy: 

 Rekapitulace připomínek k Programu rozvoje města Soběslav na období 2020-2023 

 Vypořádání připomínek k návrhu Programu rozvoje města Soběslav na období 2020-2023 

 Návrh Programu rozvoje města Soběslav na období 2020-2023 (elektronicky) 

Předložena informace o průběhu vzniku návrhu Programu rozvoje města na období 2020-2023, jeho 

postupné připomínkování členy zastupitelstva města, občany a komisemi RM a výbory ZM. Zároveň byl 

dokument zveřejněn na internetových stránkách města a představen na veřejném projednání. Předložena 

rekapitulace připomínek k Programu rozvoje města Soběslav. Předložený dokument se skládá z analytické 

části, SWOT analýzy, strategické vize a akčního plánu. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Bc. M. Bučinský, Ing. J. Bláha, Ing. J. Klíma, F. Dukát. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje Program rozvoje města Soběslavi na období 2020-2023 v předloženém 

znění. 

Pořadové číslo hlasování: 11 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  16 

Proti:  0 

Zdrželi se:  4 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  20 
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Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Milan Dančišin Mgr. Vladimír Drachovský František Dukát 

Jaroslav Himpan Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička Ludmila Zbytovská 

 

Zdrželi se: 

Bc. Miloš Bučinský Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král Ing. Iveta Matějů 

 

K bodu 7 – Různé 

K. Cruz – informovala o zhoršujících se podmínkách životního prostředí a klimatických problémech. 

Ing. P. Král – dotaz, zda soubory zobrazující např. výsledky hlasování, jejichž import umožňuje nový 

komunikační systém, budou využity a umístěny na webu města a dále, zda zmíněný systém bude dále 

rozvíjen. 

Ing. R. Bryll – kromě přímého přenosu z jednání zastupitelstva bude na webu města umístěn indexovaný 

zvukový záznam. Vlastní komunikační systém bude i nadále aktualizován a rozšířen, za tyto služby bude 

město hradit pravidelné roční poplatky. 

Ing. J. Bláha – máme zájem o další rozvoj tohoto systému, pro potřeby zápisu budou využity tabulky  

o výsledku hlasování, což přispěje k zjednodušení jeho tvorby. 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 19. února 2020 v 19.40 hodin. 

 


